
 

 

 

 REFERAT FRA STYREMØTE I BRENNA VEL 17.11.21 Dette møtet ble gjennomført fysisk. 

 

 

1. Økonomi; det er fortsatt velkontingente som ikke er betalt og som nå er oversendt til 

rettslig innkasso. 

På kommende årsmøte vil styret foreslå å indeksregulere kontingenten 

 

2. Styret har hatt en dialog med Telenor om lavere kostnader, men har ikke nådd frem 

sålangt. 

 

 

3. Styret har tatt kontakt med Fortum Oslo varme for å få fokus på prisen for fjernvarme, men 

har ikke klart noe annet enn å få en utdypning av hvordan prisen fastsettes. Styret ønsker å 

fortsette dialogen. 

 

4. Skøytebanen; utvidelse av skøyteboden er nå ferdig, den inneholder mange nye små og 

større skøyter for utlån. Boden vil stort sett stå ulåst slik at alle kan låne utstyr når de vil 

 

5. Styret har startet planlegging av neste generalforsamling som blir senest i mars om det ikke 

kommer nye smittevernregler som stopper vår planlegging. 

 

6. Neste styremøte avholdes fysisk onsdag 5. januar 2022 

 

 

 


